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Geacht college, 
 
Naar aanleiding van de brief van Area dd. 2 mei 2025, waarin inwoners van de gemeente Emmen worden 
geïnformeerd dat hun GFT- en PMD-containers vóór 1 januari 2026 voorzien moeten zijn van een chip – bij gebreke 
waarvan de container niet langer wordt geleegd – heeft de fractie van Hart voor Emmen dringende vragen. 
 
Hoewel het chippen wordt gepresenteerd als een technische maatregel, roept het bij veel inwoners serieuze zorgen 
op over mogelijke dataverzameling, privacy, en vooral over een sluipende uitbreiding van het Diftar-systeem – in 
strijd met eerder uitgesproken beleid. 
 
De fractie van Hart voor Emmen richt zich daarom op grond van artikel 7.1 van het Reglement van Orde tot het 
college met de volgende vragen: 
 
1. Wat is de reden en motivering om ook de GFT- en PMD-containers van een chip te voorzien, terwijl deze 
afvalstromen expliciet als ‘grondstoffen’ worden gezien en eerder buiten het Diftar-systeem werden gehouden? 
 
2. Welke gegevens worden door middel van de chip verzameld en aan welke persoonsgegevens of huishoudelijke 
kenmerken worden deze gegevens gekoppeld (bijv. adres, type huishouden, ledigingsfrequentie)? 
 
3. Welke partijen – waaronder Area, de gemeente of derden – hebben op enig moment toegang tot de gegevens die 
aan deze chip gekoppeld zijn? En op basis van welke juridische grondslag? 
 
4. Worden de gegevens van de gechipte GFT- en PMD-containers verwerkt en opgeslagen om per huishouden het 
aantal ledigingen of hoeveelheid afval te registreren? Zo ja, met welk doel? 
 
5. Zijn er binnen Area of de gemeente Emmen concrete plannen om tijdens het ledigen van containers gebruik te 
maken van automatische inspectie, zoals AI-camera's of beeldherkenningstechnologie? Zo ja, in welk stadium 
verkeren deze plannen, en wat is de juridische grondslag voor eventuele inzet? 
 
6. Tijdens de raadsvergadering van 30 juni 2022 werd de volgende uitspraak gedaan door wethouder Van der Weide 
naar aanleiding van vragen over mogelijke uitbreiding van Diftar naar GFT en PMD (pagina 77 van de notulen): 
 
“Op het moment dat je de groene container en de PMD-container zou laten vallen onder het diftarsysteem zoals we 
dat nu doen met de grijze container, dan kun je afscheid nemen van het diftarsysteem.” 
 
“Het gaat erom dat je op de grondstoffen je service zo goed mogelijk organiseert, zodat mensen eenvoudig kunnen 
scheiden. [...] Daarom hebben we ervoor gekozen om restafval per container te belasten.” 
 
Kan het college expliciet bevestigen dat het zich nog steeds gebonden acht aan deze politieke en beleidsmatige 
uitspraken? Kan het college garanderen dat het chippen van de GFT- en PMD-containers geen voorstap is richting 
tariefdifferentiatie (Diftar) voor deze afvalstromen? 
 
7. Indien het college die garantie niet kan geven: binnen welke termijn verwacht het college dat de GFT- en PMD-
containers aan het Diftar-systeem kunnen worden toegevoegd? Welke beleidsafwegingen of externe adviezen liggen 
hieraan ten grondslag? 
 
Wij verzoeken u vriendelijk deze vragen binnen de daarvoor geldende termijn schriftelijk te beantwoorden, conform 
artikel 7.1 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad van Emmen. 
 
Met vriendelijke groet, 
Robart S. de Jong 
Fractievoorzitter Hart voor Emmen 
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